

Privacy Policy	سياسة الخصوصية
The User represents that User has read, understood and agreed to our Privacy Policy set out below.	يقر المستخدم بموجبه بان المستخدم قد قرأ وفهم سياسة الخصوصية المنصوص عليها أدناه ووافق عليها.
Please note that while using the App for the Services or registering on the App, the User's name, email address, mailing address, credit card information or other details may be collected. This information is for the provision of Services seamlessly. This information is used by Deliver It to:	يرجى العلم بأن اسم المستخدم وعنوان بريده الإلكتروني وعنوانه البريدي وبيانات بطاقته الائتمانية وغيرها من المعلومات التي تخصه قد يتم جمعها أثناء استخدامه التطبيق من أجل الخدمات أو أثناء تسجيله في التطبيق. والغرض من هذه المعلومات هو سلاسة توفير الخدمة. وتستخدم "دليفر إيت" هذه المعلومات من أجل:
<ul style="list-style-type: none"> personalize User's experience. 	<ul style="list-style-type: none"> إضفاء الطابع الشخصي على تجربة المستخدم.
<ul style="list-style-type: none"> improve App in order to better serve the User. 	<ul style="list-style-type: none"> تحسين التطبيق من أجل توفير خدمة أفضل للمستخدم.
<ul style="list-style-type: none"> quickly process a User's transaction. 	<ul style="list-style-type: none"> سرعة إنجاز معاملات المستخدم.
<ul style="list-style-type: none"> send periodic emails regarding User's order or Deliver It's Services. 	<ul style="list-style-type: none"> إرسال رسائل إلكترونية دورية بخصوص طلبات المستخدم وخدمات "دليفر إيت".
The User's personal information is contained behind secured networks and is only accessible by a limited number of persons who have special access rights to such systems, and are required to keep the information confidential. In addition, all sensitive/credit information you supply is encrypted via relevant secure technology.	يتم الاحتفاظ بالمعلومات الشخصية للمستخدم وراء شبكات آمنة ولا يسمح بالدخول إليها إلا لعدد محدود من الأشخاص ممن يتمتعون بحقوق دخول خاصة إلى تلك النظم، ويتحتم عليهم الحفاظ على سرية هذه المعلومات. كما أن كل المعلومات الحساسة/ معلومات بطاقات الائتمان التي تقدمها سيتم تشفيرها باستخدام تقنية أمن تخصصية.
All transactions are processed through a secure gateway provider and are not stored or processed in the App servers. The App maintains certain information about sales	كل المعاملات يتم إنجازها عبر مزود بوابة آمنة ولا يتم تخزينها أو التعامل معها في خوادم التطبيق. أما التطبيق فيحتفظ بمعلومات بعينها تخص معاملات المبيعات من أجل

<p>transaction in order to complete that transaction and for record keeping purposes only. Deliver It and/or the App do not sell, trade, or otherwise transfer to third parties a User's personally identifiable information unless an advance notice is provided to the User. Deliver It and/or the App will release a User's information only such release is required under law and/or any court/administrative order.</p>	<p>استكمال هذه المعاملات ولأغراض عمليات حفظ السجلات فقط. كما أن "دليفير إيت" و/أو التطبيق لا يبيع ولا يتاجر ولا ينقل المعلومات ذات الصلة الشخصية للمستخدم إلى الغير إلا بعد إرسال إخطار مسبق إلى المستخدم. ولن تفصح "دليفير إيت" و/أو التطبيق عن معلومات المستخدم إلا إن كان ذلك مفروضاً بموجب القانون و/أو أي قرار قضائي/إداري.</p>
<p>Deliver It shall take all steps reasonably necessary to ensure that User's data is treated securely and in accordance with this Privacy Policy and no transfer of User's personal information shall take place to an organization unless there are adequate controls in place including the security of User's data and other personal information.</p>	<p>يجب على "دليفير إيت" اتخاذ كل الخطوات الضرورية على نحو معقول لضمان التعامل الآمن مع بيانات المستخدم وبما يتفق مع سياسة الخصوصية هذه ولا يجوز إجراء أي نقل لمعلومات المستخدم إلى أي مؤسسة ما لم تكن هناك آليات رقابة وافية مطبقة بما في ذلك امان بيانات المستخدم ومعلوماته الشخصية الأخرى.</p>
<p>In the event Deliver It is involved in a merger, acquisition or asset sale, the User's personal information may be transferred. However, Deliver It will provide notice to the User before User's personal information is transferred and becomes subject to a different Privacy Policy.</p>	<p>وفي حال شاركت "دليفير إيت" في اندماج أو استحواذ أو بيع أصول، فإن معلومات المستخدم ربما يتم نقلها. غير أن "دليفير إيت" في تلك الحالة سترسل إخطاراً إلى المستخدم قبل نقل معلومات المستخدم وقبل ان تصبح خاضعة إلى سياسة خصوصية أخرى غير هذه.</p>
<p>Deliver It hereby declares that a User's personal information shall only be retained by Deliver It/App for as long as is necessary for the purposes set out in this Privacy Policy to comply with Deliver It's legal obligations (as required to comply with applicable laws), resolve disputes, and enforce policies.</p>	<p>وتقر "دليفير إيت" بموجبه بأنها ستحتفظ بالمعلومات الشخصية للمستخدم طالما كان ذلك ضرورياً للأغراض المنصوص عليها في سياسة الخصوصية هذه من أجل الوفاء بالواجبات القانونية المترتبة على "دليفير إيت" (بحسب ما يكون منصوصاً عليه في القوانين المطبقة) وفض المنازعات وفرض السياسات.</p>

<u>Cookies</u>	<u>ملفات تعريف الارتباط</u>
The cookies that the App uses help us gather information to enhance the User's experience.	ملفات تعريف الارتباط التي يستخدمها التطبيق تساعدنا في جمع المعلومات لأغراض تحسين تجربة المستخدم.
User Preference Cookie: The App stores the User's information like the User's preference, location that the User provides while registering in the App.	ملفات تعريف الارتباط لتفضيلات المستخدم: يخزن التطبيق معلومات المستخدم مثل التفضيلات والموقع التي يقدمها المستخدم أثناء التسجيل في التطبيق.
Website Functionality Cookies: These cookies let you use the App's shopping basket, etc.	ملفات تعريف الارتباط لوظائف الموقع: هذه الملفات تسمح لنا باستخدام سلة تسوق التطبيق، إلخ.
Advertising Cookies: It helps the App process advertisements/campaigns on the basis of the User's information and measure the effectiveness.	ملفات تعريف الارتباط للإعلانات: وهي تساعد التطبيق في تنفيذ الإعلانات/ الحملات على أساس معلومات المستخدم وقياس الفاعلية.
Website Analytics Cookies: These cookies help the App analyze the User's interaction with the App.	ملفات تعريف الارتباط لتحليلات الموقع: وهي تسمح للتطبيق بتحليل تفاعلات المستخدم مع التطبيق.
By using the App, the User is deemed to have given Deliver It express permission to record data and send cookies to the User's device in order to distinguish one User from another and access them the next time the User uses the App. The User may disable cookies or delete them from time to time. Please note that a small amount of information will continue being retrieved from the App for basic functionalities.	وباستخدام هذا الموقع من قبل المستخدم، فإنه يعتبر بمثابة الذي قد أعطى موافقته الصريحة إلى "دليفريت" لتسجيل البيانات وإرسال ملفات تعريف الارتباط إلى جهاز المستخدم من أجل التمييز بين مستخدم وآخر ودخولها في المرة التالية التي يقوم فيها المستخدم باستخدام التطبيق. ويجوز للمستخدم تعطيل ملفات تعريف الارتباط أو حذفها من وقت لآخر، مع رجاء أخذ العلم أن كمية صغيرة من المعلومات ستبقى قابلة للاسترجاع من التطبيق من أجل الوظائف الأساسية.